

Campus Facts

Founded – 1919

Affiliation – Private Christian University

Location – Kentucky, USA

Enrollment – 615 students

Average Class Size – 14

Student- Faculty Ratio – 14:1

Faculty – 90% with doctorates

Internships – Yes

Scholarship/Grants/Financial Aid – Yes

Tuition Cost – Most affordable private university in Kentucky

Rankings and Distinctions

- U.S. News & World Report ranks KCU as one of the nation's best colleges
- Consistently ranks among best Christian colleges in America
- Only university in Kentucky to partner with The Congressional Award to promote youth leadership with the United States Congress

Pre-professional and Biomedical Programs

- Dentistry
- Pharmacy
- Law
- Physical Therapy
- Medicine
- Veterinary

Majors and Degrees

- Biology - BS
- Business Administration - BBA
(*Emphasis in Accounting, Management, or Sports Management*)
- Nursing – BSN
- Music Business – BS
(*Emphasis in Studio and Audio Technology*)
- General Business – BS
- Music Performance – BS
- Teaching Education – BS or BA
- Counseling / Psychology – BS
- Humanities – BS or BA
- Social Work – BSW
- History – BS or BA
- Biblical Studies – BS or BA
- Bible and Ministry – BS
- Worship – BS
- University Studies – BS or BA

Minors

Archeological Studies, Child and Family Studies, English, History, Humanities, Human Services, Management, Mathematics, Music History, Near Eastern Studies, Religious Thought, and Science.

Quick Facts about Kentucky Christian University

Founded in 1919, Kentucky Christian University is a private regionally accredited university that enjoys national acclaim because of our exceptional preparation of students for achievement in education, leadership, and service. For nearly 100 years, KCU has emphasized academic excellence by intentionally integrating education, student life, and faith in a way that allows students to effectively shape their future.

Our 120-acre campus is clean, friendly, and offers safe student housing, full-service cafeteria, modern student center with exercise facility, and adjacent medical offices. It is a short drive to the larger city of Ashland which has shopping malls, movie theatres, parks, and a sport complex.

The University is located in the scenic Appalachian foothills and has three state parks within 15 minutes of campus which offer hiking, golf, bicycling, camping, boating, fishing, and more. Students enjoy a variety of athletic events, chapel services, concerts, movies, student clubs, video games and community events. The town is small and it is an easy walk to stores, restaurants, and grocery. The library contains a generous physical collection and offers an extensive full-text online digital resource. Student academic support is offered free of charge for general assistance with helpful resources, study strategies, writing assistance, and peer tutors. Private specialized tutoring may be arranged for a fee.

How Much Does KCU Cost?

When comparing costs and tuition with other universities, you will find KCU is a better value. Estimated undergraduate costs* for two semesters:

- Tuition and fees \$18,216
- Room and board \$7,250
- Books and supplies \$1,450
- Insurance, transportation and expenses \$3920

** Published costs and fees are regarded as estimates. The university reserves the right to modify costs and fees without notice until the beginning of a semester.*

Admissions Requirements* (For freshmen)

- Completion of the equivalent of a U.S. high school diploma
- Equivalent to a U.S. grade point average (GPA) of 2.0
- Minimum Score: TOEFL 61
- Original or certified copies of all official secondary records, including certificates, degrees or diplomas in the original language of issue
- Official English translations of all academic records including certificates, degrees or diplomas

How to Apply

1. Review application procedures and document requirements at www.kcu.edu/admissions
In the menu, go to "International Admissions" for deadlines and instructions.
2. Mail official documents to:
 - Kentucky Christian University
 - International Admissions and Evaluations
 - 100 Academic Parkway
 - Grayson, Kentucky USA 41143-2205
3. If your native language is not English, submit the results of your Test of English as a Foreign Language (TOEFL) or other English language proficiency exam.
4. Submit an Affidavit of Financial Support available at www.kcu.edu/affidavit.pdf including a bank statement.

**Admissions requirements are subject to change. For the most up-to-date information please visit www.kcu.edu/admissions*



基本信息

建校时间—1919年
学校性质—私立基督教大学
地理位置—美国肯塔基州
学生数量—615人
平均班规—14人一班
师生比例—14 : 1
教师水平—90%拥有博士学位
实习机会—Yes
奖助学金—Yes
大学学费—肯塔基州收费最低的私立大学

学校排名与荣誉

—《美国新闻与世界报道》把肯塔基基督教大学KCU 排名为全美最佳大学之一。
—连年持续被评为美国最佳基督教大学之一。
—肯塔基州唯一与美国国会合作共促青年领导才能的大学。

职前学科与生物医学学科设置

牙医学
法律
医学
药剂学
理疗
兽医学

本科专业设置

生物—理学士学位
企业管理—商学士学位（着重于会计，经营，或体育管理）
护理学—护理学士学位
音乐商业—理学士学位（着重于工作室及音响技术）
综合商业—理学士学位
音乐表演—理学士学位
教育学—理学士学位或文学学士学位
心理咨询/心理学—理学士学位
人文学—理学士学位或文学学士学位
社会福利工作—理学士学位
历史—理学士学位或文学学士学位
圣经学—理学士学位或文学学士学位
圣经与侍奉—理学士学位
敬拜—理学士学位
大学学—理学士学位或文学学士学位

辅修科目

考古学、家政学、英语、历史、人文学、人事服务、管理、数学、音乐史、宗教思想、科学。

学校简介

肯塔基基督教大学KCU 创立于1919年，是一所地方资格认可而又享誉全国的私立大学。其成功的原因，是与学校在教育、领导才能、以及公益服务方面为学生所做的卓越努力分不开的。在将近一百年的时间里，肯塔基基督教大学KCU 一直着眼于学术优秀；为此，学校致力于一条国际化的、融教育、学生生活、以及宗教信仰为一体的、且符合学生将来发展的途径。

占地120英亩的大学校园既整洁又友好和谐。校园内有安全的学生宿舍、全日服务的学生餐厅、带有健身设备的现代化学生活动中心、以及附设的医疗诊所。周边较大的城市Ashland 距离学校只有很短的车程，市内有购物商场、电影院、公园、以及全方位的体育设施。

学校座落在风景优美的阿巴拉契亚山脉Appalachian脚下。距学校不到15分钟路程的三个州属大公园里，都设有高尔夫球场、以及专供步行和骑自行车的道路；人们也可以在公园里野营、划船、钓鱼等等。学校里有可供学生享用的各种活动，包括体育活动、祈祷服务、音乐会、电影、学生俱乐部、电子游戏、以及社区活动。Grayson 城市很小，步行很快便可到诸如商店、餐馆及食品杂货店等地方。学校图书馆除了拥有相当数量的藏书外，还为用户提供广泛丰富的、全文在线数据库。为了支持学生学习，学校免费提供诸如学习计划、写作辅导、同学辅导、以及有助资源的服务。学校也可替学生安排收费的个人专门辅导。

费用预算

与其他大学费用相比，肯塔基基督教大学KCU 显然是您更好的选择。以下是本校本科生两个学期的费用预算*

学费和学杂费 \$18,216	膳宿费 \$7,250
书本费 \$1,450	保险、交通及生活费 \$3,920

* 所公布的各种费用只是预算。肯塔基基督教大学KCU 将保留在每学期开学前有可能对所有费用作修改的权利。

录取要求* 对新生而言

—完成相当于美国高中毕业文凭的学业
—相当于美国平均分数 GPA 2.0 的成绩
—不少于61分的托福 TOEFL 成绩
—所有高中官方成绩单原件或有证复印件，包括用原文签发的证书、学位证、或毕业文凭
—所有成绩单的官方英文翻译，包括证书、学位证、或毕业文凭
* 录取要求有可能随时更改。若要了解最新消息，请访问www.kcu.edu/admissions



申请须知

1. 请上网站www.kcu.edu/admissions 查询申请程序及要求呈交的文件。若要了解截止日期和指示说明，请从“菜单”处找到International Admissions.
2. 请将官方文件寄到以下地址：
Kentucky Christian University
International Admissions and Evaluations
100 Academic Parkway
Grayson, Kentucky USA 41143-2205
3. 如果您的母语不是英语，请呈交您托福 TOEFL或其他英语水平测试的成绩。
4. 请通过www.kcu.edu/affidavit.pdf 呈交一份经济担保书，包括银行证明。